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Notification of Applicant Readiness 
 
Introduction Please notify the Immigrant Visa Unit that you are ready for an interview by using this 

form, DS2001 HNK.  The form indicates that you and your family members (if 
applicable) have obtained all the necessary documents for the immigrant visa interview. 

 ________________________________________________________________________ 
 
Document Please obtain the original documents, or certified copies, listed in the Instructions for the 
requirements Immigrant Visa Applicants for yourself and each family members who will accompany                                                            

you to the United States.  All documents that pertain to your petition are required even if 
they were previously submitted with your petition to the U.S. Citizenship and 
Immigration Services of the Department of Homeland Security.  As you obtain each 
document, place a check before each item on the following Document Checklist. 

 ________________________________________________________________________  
 
Signature Please fill out the information below and sign 
 
 
 ___________________________ ___________________________________ 
 Case Number &   Complete Name – Please Type or Print 

Preference Category   
 
 ____________________________________________________________________ 
 
 
 ____________________________________________________________________ 
 Mailing Address 
 
 ________________________  ___________________________________ 
 Date of birth (mm-dd-yyyy)   Applicant’s daytime telephone number 
      and mobile phone number 
 
 I attest that I have all of the documents applicable to my case specified in the enclosed 

Document Checklist and I am prepared for the immigrant visa interview. 
 
 
 
____________________________________________________________________ 

Signature 
 
 
Please mail the Form DS2001 and Document Checklist to: 
 

 Immigrant Visa Unit 
    U.S. Consulate General 

   26 Garden Road 
    Hong Kong 
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Form DS2001 Document Checklist 

 
 
Please do not mail any documents to the Consulate. You will be required to furnish documents applicable 
to your case on the day of your visa interview. 
 
    Passport valid for six months beyond the intended date of entry into the United States  
  

   Birth certificate 
 

    Adoption certificate 
 

   Police certificate for your country of residence for the last 6 months and other countries if 
you have lived there more than 12 months after the age of 16.  YOU ARE REQUIRED TO 
OBTAIN CHINESE POLICE CERTIFICATE IF YOU STAYED THERE OVER ONE 
YEAR AFTER AGE 16.  

  Please list the countries for which you have obtained police certificates:  
 

          __________________________________________________________ 
 
    Marriage certificate 
 

   Divorce certificate -– petitioner and applicant who have been previously married must obtain 
legal proof of termination of each prior marriage if the immigration is based on marriage  

 
    Child custody order 
 

   Affidavit of support 
 

   Visa photograph 
 

   Evidence of relationship between the principal applicant and petitioner, as well as between 
the principal and all beneficiaries 

 
  Certificate of trial and court transcript if you were ever convicted of a crime  

 
Documents not in English should be translated into English and accompanied by a signed statement from 
the translator stating that the translator is proficient in both languages. 
 
Civil documents including birth, adoption, death, divorce, marriage termination/annulment 
originated from the Philippines must be issued by the National Statistics Office on official security 
paper. 
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申請人完成準備通知 
 

引言 你可用 DS2001-HNK 表格通知移民簽證部你已準備面談。此表格顯示    
你和家庭成員(若適用) 已取得所需移民簽證面談的文件。 

  
 ______________________________________________________________ 
 
所需文件 請依照移民簽證申請人說明書取得本人及隨行的家庭成員的正本或認證

本文件。所有與申請書有關的文件都需要，甚至包括先前已交到國土安

全部的美國公民及移民服務局的文件。當取得每項文件後，請在以下目

錄表上標以(√)記號。 
 _______________________________________________________________ 
 
簽名 請提供下列資料及簽名 
 
 
 _________________________ ______________________________ 
 檔案號碼及簽證類別 全名 – 請用正寫 
 
  
 ___________________________________________________________ 
 
 
 ___________________________________________________________ 
 通信地址 
 
 ________________________ _______________________________ 
 出生日期(月-日-年) 申請人日間聯絡電話及 
   手提電話號碼 
 
 茲証明我已按照目錄表取得適用於我的文件及準備移民簽證面談。 
 
 
 ____________________________________________________________ 
            簽名 
 _______________________________________________________________ 
  
表格寄往何處 請將 DS2001-HNK 表格及目錄表寄到香港花園道 26 號 
 美國總領事館，移民簽證部。 
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DS2001 表格文件清單 
 

請不要郵寄任何文件到領事館，你將需要在簽證面談時提供適用於你的文件。 
 
     護照的有效期，必需是預定進入美國時超過六個月。護照上要有出生年份、 

月份及日期 
 

    出生證明書  
 
  領養證明書 
   
  凡年滿十六歲，都需要有最近居住六個月之國家及曾居住超過十二個月的 

國家的警察證明書。若你十六歲後仍在中國大陸居住一年才離開，你需要 
申請中國警察證明書。  

  請列寫出已取得的國家警察證明書： 
 
 _________________________________________________________ 
  結婚證書 
 
  離婚證書 -–如果以婚姻關係申請移民，而原申請人及申請人曾經結婚，雙方

都需要證明以前的婚姻經已合法結束   
 
  子女監管權 
 
  生活保證書 
 
  簽證相片 
 
     主要申請人與原申請人及主要申請人與任何受益人的關係證明 
 

 如果曾被定罪，須呈交審訊證明書及法庭謄本 

 
文件上語文若非英文，則應翻譯成英文，並附上有翻譯者簽名的聲明，說明翻譯者皆精通

兩種語言。 
 

在菲律賓發出的公民文件，包括出生證明、領養證明、死亡證明、結婚證書、終止婚姻

及取消婚姻證明，必須由國家統計署簽發及印在法定的安全紙上。 
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